
ACTA COMISSIÓ DE FESTES 8 DE NOVEMBRE DE 2018

Assistents:
1.- Xavier Noms
2.- Gabriel
3.- Marc Matas
4.- Jordi
5.- Anna Mora
6.- Emma Agustí
7.- Laia Urgellès

1.- S’aprova l’acta de la sessió anterior
2.- Repàs de la tasca dels grups de treball en funcionament i balanç d’actes realitzats

Carnaval:

Va estar bé de participació
La festa posterior jove no va anar massa bé
Es pot repetir l’èxit amb menys esforç
En Jordi comenta que no som la brigada per moure tantes taules i cadires.
La Comissió de festes el que fa és donar un toc personalitzat que fa bonic.

Concert solstici:

Va estar molt bé, molt bonic, un pèl curt, però la gent molt contenta.
Es parla de fer mitja part per les coques i el cava, que convida.
L’esforç de la comissió és la clau de l´èxit

Sant Pere:

L’església té mala sonoritat i va funcionar prou bé.
Van venir familílies dels pescadors, però va ser un acte de petit comité i faltava gent del poble.

Barraques:

Aquest any van ser potents.
Pot ser l’error va ser que tots els grups s’assemblaven, 2 dj’s i dos que rapejaven.
En quant a barraques, amb les entitats va anar molt bé, i en quan a assistència també

Concert Can Caralt:

Van a més
La pena va ser els dies de pluja.
Van entusiasmar el primer grup (Velvet Candles) i l’últim (Marc Ferrer trio)
En Canimes va portar el seu públic, gent de fora de Llavaneresi tot i fent-ho a dins, va omplir.
Els dos cops que es va fer a dins es va canviar d’ubicació l’escenari i va anar millor amb les 
finestres obertes.
La qualitat dels grups ha estat molt bona.
En Marc matas comenta si es posa música ambient en finalitzar per no marxar la gent tant de cop.
Els menjars, qualitativament, van ser bons i no van portar gens de feina ja que les coques estaven 
tallades en trossos.



En Xavier comenta que hi hauria d’haver de guàrdia algú de la brigada per si plou.

Pausa’t Fest:

Van ser dos caps de setmana al setembre, un de prova i un ja més real i ho van organitzar en pol i 
l’Andrea amb uns diners del pressupost participatiu.
Les hores ideals en que hi va haver més gent van ser de 19 a 22 h, són les tres hores ideals.
Va anar bé, però veurem si hi ha pressupost de cara a l’any vinent

Festa Major Sant Andreu:

Es posarà la Carpa a Ca l’Alfaro.
Hi haurà el Llavatraka, la Nit Jove, etc
Ja està el programa de Festa Major fet.

Festa de la Marató 16 de desembre:

Serà d’11 a 14 h
Hi haurà la batucada dels batubanyuts
Hi haurà actuacions a Ca l’Alfaro, l’escola de Música (30 min), música i poesia de l’Asensio.
A les 12,45 h hi haurà l’assaig de la Flash Mob
La Merche Rams actuarà 20 min amb balls de grups de nens i nenes
En Jordi Roldós portarà 50 pastes per vendre a 1€Participen plantes Lloberes, Can Sala amb plantes
aromàtiques, el mercat amb una caixa de pastes, la Teresa amb la xocolata desfeta, hi haurà 
paradetes de Caldetes, les joguines…
Guardioles per les botigues del carrer de Munt per fer donatius
Hi haurà tallers, la Susanna amb les candeles i les coses de Nadal. L’Emma farà un altra taller.
Venen els d’escacs, hi haurà alguna cosa d’esports.
l’Escenari es pot muntar aquest any cap al parc de les tortugues per tenir més sol.
Els diners que es recullin de l’escudellada de Festa Major i de l’obra de teatre de la Cia. Inestable, 
aniran a la Marató.

Carnaval:

Les inscripcions han de ser més àgils
Va estar molt bé que hi hagués els xurrero i el Franckfurt, va ser una festa molt familiar, però caldria
millorar l’horari.

A les 21,30 h finalitza la reunió

Posteriorment ens quedem la comissió de la Nit Jove per ultimar detalls.


